

靠普-东方(厦门)叉车属具有限公司 Kaup-East (Xiamen) FLT Attachments Co.,Ltd





德国靠普(KAUP)机械制造有限两合公司是世界知名的叉车和工程属具制造商,1962年开始致力于叉车和工程属具的生产。KAUP 品牌属具以其高品质、多品种、良好的服务和及时提供配件而闻名。

Since 1962 **KAUP GmbH & Co.KG**, which is one of the top brand attachments supplier in the world, devoted itself to developing, manufacturing and marketing performance-enhancing attachments for forklift truck and construction machinery, container spreader and stationary equipments. With the success in this field, KAUP is well know and is famous for his high-quality products, versatile attachments, good service and rapid delivery of spare parts.

1996年,德国KAUP公司来到中国,诞生了"靠普(厦门)叉车属具有限公司",公司不仅为中国及正太地区用户提供具有世界领先技术的宽视野叉车和工程类属具,更提供全面科学的配套服务,如:售前选型、属具知识培训、安装维修以及良好的售后服务。

In 1996, KAUP came to China and founded the **KAUP (Xiamen) Attachments Co.,Ltd.** While providing not only the KAUP high-visibility attachments for forklift truck and construction machinery, but also the professional services, such as attachments type selection, attachments knowlege training, attchments installation and maintenance, and good aftersales services.

2008年12月,位于厦门市海沧区、占地20000平方米的新工厂竣工,并投入使用,"靠普(厦门)叉车属具有限公司"同时也更名为"靠普-东方(厦门)叉车属具有限公司",仍为德国KAUP公司全资子公司。公司设有生产、销售、IT、人力资源、技术和服务等部门。先进的生产设备和工厂规划使得公司产能得到进一步的提高、合理的工艺流程保证了产品质量的稳定、先进的SAP管理系统保证了产品从原材料开始直至售后服务等一系列环节的连贯性、可控性和准确性。KAUP高效专业的叉车和工程类属具必将是贵司事业发展中的有力支持者。

At the end of 2008 and locating at Haicang District of Xiamen, Fujian Prov. the new KAUP factory, with an area of 20000 sqm, were completed and were put into using. **KAUP (Xiamen) Attachments Co.,Ltd** was renamed by **KAUP-EAST (Xiamen) Attachments Co.,Ltd**, keeping its property of KAUP's whole subsidiary company. The new factory eqipped with Production, Sales, IT, HR, Technology, and Aftersales Departments. Applying the production facilities and managing improved the holistic ability, logical processing garrabts the high qulailty of roducts, and SAP managing and controling system pledge the consistencys, controllabilities and veracities of every steps that covers the whole processes from raw material, production, designing, ordering, stocking, and after sales. We are sure and confidence KAUP forklift truck attachments will always the great helper to your developments and successes.











KAUP 可提供载荷量1000-40000 kg 液压控制的叉车和工程属具,产品均通过ISO9001认证。 KAUP offers you the hydraulic driven attachments with capacity 1000 - 40000kg in material handling and construction fields, and all their products are certified according to ISO 9001.

"另外可以根据客户实际工况要求设计制造特殊用途的属具。

The special attachments will be available for the request of practical working condition.

KAUP 叉车属具产品

KAUP Forklift Truck Attachments



纸卷夹 T458 (Paper Roll Clamp)



旋转器 T351 (Rotator)



烟包夹 T413CT (Tobacco Bale Clamp)



软包夹 T413 (Bale Clamp)



叉夹 T411 (Fork Clamp)



推拉器 T146 (Push-pull)



双托盘叉 T429 (Double Pallet Handler)



倾翻叉 T360 (Ladle Tippler)



— 料斗 T184 (Bucket)



起重臂 T183 (Crane Jib)



纸箱夹 T414-1 (Carton Clamp)



前伸叉 T180T (Telescopic Fork)



侧移器 T151P2 (Sideshifter)



调距叉 T160 (Positioner)



前移叉 T140SV (Reach Fork)



KAUP 叉车属具产品 KAUP Forklift Truck Attachments



固定式转换装置 T451W/099 (Stationary MH Equippment)



多托盘叉 T419 (Multi Pallet Handler)



托盘转换夹 T451 (Pallet Turnover Clamp)



原木夹 T135 (Scrap Grapple)



轮胎夹 T221SV (Tyre Handler)



载荷稳定器 T129 (Load Stabilizer)



铲雪板 T198 (Smow Plough Blade)



多侧移器 T254 (Multi Sideshifters)



串杆 T185 (Carrying Ram)



倒桶夹 T406 (Drum Tippling Clamp)



二用叉夹 T411D (Fork Clamp with Turnable Forks)



工作台 T197 (Working Platform)

KAUP 属具在质量、安全和设计方面均符合相关EC标准要求,并通过DIN EN ISO9001质量体系认证。

若遇相关属具的技术参数或配置的变更时,恕不另行通知。



靠普-东方(厦门)叉车属具有限公司 KAUP-EAST (Xiamen) FLT Attachments Co. ,Ltd

KAUP-EASI (Xiamen) FLI Attachments Co. ,Ltd 地址:中国厦门市海沧区阳光西路318号 邮编: 361028

Add: NO. 318, YANG GUANG XI ROAD, HAICANG-XIAMEN, PC: 361028. P. R. CHINA 电话(Tel): 0592-6191666(总机) 传真(Fax): 0592-6191699

网址(Web): www.kaup.com.cn & www.kaup.de

High-Visibility Forklift Truck Attachments · Container Spreader · Stationary Handling